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P R O T O K Ó Ł    Nr  II/06 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 20 grudnia 2006 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 9.05 

Godzina zakończenia : 11.45 

 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Jacek Dąbrowski 

2. Piotr Tymiński 

3. Tomasz Kraśnicki 

4. Robert Wardziński 

5. Józef Waczyński 

6. Janusz Sidorowicz 

7. Ireneusz Jabłoński 

8. Adam Mikutowicz 

9. Rafał Łada 

10. Beata Marlena Jeżerys 

11. Piotr Paweł Dojlida 

12. Adam Skoblewski 

13. Aleksander Werpachowski 

14. Kazimierz Cieśluk 

15. Krzysztof Zagórski 

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy 

2. Stefan Bielski - Zastępca Burmistrza Choroszczy 

3. Teresa Lenczewska – Skarbnik Gminy 

4. Antoni Bogdan – radny Powiatu 

5. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

6. Mieszkańcy miasta i gminy. 
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Porządek obrad II Sesji : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Interpelacje i wnioski. 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Choroszczy. 

6. Upoważnienie  Przewodniczącego Rady Miejskiej do dokonywania czynności 

w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Choroszczy. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

7. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrzowi Choroszczy. 

 a/ wystąpienie Przewodniczącego Rady, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie zmian w  budżecie na 2006 rok. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

9. Ustalenie stawek podatkowych na terenie gminy na 2007 rok:  

 - od nieruchomości, 

 - od środków transportowych. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwał. 

10. Zmiana uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

11. Zaciągnięcie kredytu na sfinansowanie inwestycji drogowych. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

12. Powołanie Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

13. Powołanie „Klubu Przedszkolaka” w szkołach wiejskich. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

14. Wybór delegatów na Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia Gmin 

Górnej  Narwi. 

 a/ wystąpienie Burmistrza, 

 b/ dyskusja, 

 c/ podjęcie uchwały. 

15. Rozpatrzenie skargi p. Jarockiego Leona na działalność Miejsko-Gminnego 

 Ośrodka Pomocy Społecznej. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 



 3 

     17. Zakończenie obrad Sesji. 

 

 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

 

 

 

 Ad. 1 – 

  

Obrady II Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzył Przewodniczący Rady p. 

Piotr Dojlida. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi qworum, 

przy którym Rada Miejska  może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni: Krzysztof Zagórski, Jacek Dąbrowski. 

 

 Ad. 2 - 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który został 

doręczony radnym przed Sesją.  

 

Porządek obrad II Sesji został przyjęty 13 głosami za.  

 

 Ad. 3 – 
 

 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej – I  Sesji Rady Miejskiej. 

 

Robert Wardziński- 

Zgłosił uwagę do protokołu, z prośbą o ujęcie poprawki. Podczas I Sesji zadał 

pytanie Przewodniczącemu Rady: czy podczas I Sesji poprzedniej kadencji również 

było głosowanie nad wyborem wiceprzewodniczących Komisji na co otrzymał 

odpowiedź, że wybory takie były i zawodzi go pamięć. Otóż pamięć go nie zawodzi 

ponieważ ma protokół z tamtej Sesji i wyborów Wiceprzewodniczących Komisji na 

Sesji nie przeprowadzono. 

 

Protokół z I Sesji został przyjęty 11 głosami za, 2 głosy wstrzymujące się. 

 

 

 Ad. 4 – 

 

 Interpelacje i wnioski  zgłosili: 

 

Rafał Łada – 

Ponieważ na tej Sesji staje problem przedszkoli na wsi - zgłasza wniosek o 

zastanowienie się nad problemem żłobka bo jako takiej placówki na terenie naszej 

gminy nie ma, a jego zdaniem jest potrzebna. Do żłobka uczęszczają dzieci w wieku 

0-3 lat. Jeżeli rodzice nie posyłają go do żłobka - zachodzi domniemanie, iż wpłynie 

to na wykluczenie społeczne matek, które pilnując dzieci nie mogą pracować.. Jako 

najlepsza gmina w RP powinnyśmy mieć żłobek. Prosi w związku z tym o 

sprawdzenie czy jest to wymagane ustawowo jako zadanie własne gminy. 
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Piotr Tymiński – 

Poruszył temat wywozu nieczystości – od roku nie funkcjonuje gminne wysypisko 

śmieci i coraz częściej widzimy zasypane przydrożne rowy oraz worki śmieci przy 

naszych koszach. Worków tych nie chcą wywozić firmy odpowiedzialne za to 

ponieważ wymagają od nas dodatkowych opłat. Wnioskuje więc o przeprowadzenie 

rozmów z odpowiednimi firmami na temat wystawiania dużych kontenerów w ciągu 

roku by mieszkańcy mogli zrobić porządki. 

Poprosił również o zainteresowanie się problemem przepustu przy posesji p. 

Kozłowskiego na Zastawiu i podjęcie konkretnych decyzji. 

 

Kazimierz Cieśluk  

Zgłosił wnioski w sprawie dróg: 

1/ wyżwirować drogę Rogowo – Konowały, 

2/ poprawić mostek w Rogowie, 

3/ zrobić chodnik w Rogowie, Pańkach oraz w Konowałach w stronę Kościoła, 

4/ mieć na uwadze obchody 60-lecia OSP w Pańkach i związku z tym konieczności 

wykonania polbruku przy Remizie oraz żwirowej drogi do wsi. 

 

Piotr Dojlida – 

Zwrócił uwagę, że w związku z rozpatrywaniem na następnej Sesji projektu budżetu 

na 2007 rok, propozycje tego typu powinny być przedstawiane przy omawianiu tego 

punktu. 

 

Robert Wardziński – 

Ponownie zgłosił prośbę o ustawienie znaku zakazu postoju TIR-ów na parkingach 

przy ul. Powstania Styczniowego, ponieważ TIR parkując całą swoją długością 

zajmuje cały parking. 

 

Janusz Sidorowicz – 

Wypowiadając się w poruszonej już kwestii utrzymania czystości w Choroszczy 

zgłosił prośbę o zobligowanie mieszkańców ( pisemnie lub w inny sposób) aby 

sprzątali swoje posesje przy okazji wystawiania tych dużych kontenerów. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Otrzymał odpowiedź na interpelację odnośnie trudności techniczno-prawnych z 

położeniem tzw. progu na zakręcie ul. Żółtkowskiej – prosi więc o położenie 

wspomnianego progu w miejscu, w którym zgodnie z przepisami można to zrobić. 
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Robert Wardziński – 

W imieniu pracowników Przedszkola zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

zakupu tzw. taboretu elektrycznego co usprawni przygotowywanie posiłków. 

 

Krzysztof Zagórski – 

Poruszył temat remontu Ośrodka Zdrowia w Konowałach, który obsługuje 

mieszkańców kilku wsi: Konował, Izbiszcze, Paniek i Śliwna.  Remont 

przeprowadzany jest w wolnym tempie i zachodzi zagrożenie, że nie ukończy się 

tego do końca br. , a co za tym idzie nie dojdzie do podpisania umowy o 

przekształceniu od 1 stycznia 2007 r. w niepubliczny zakład.  Zwraca się więc z 

prośbą o wyjaśnienie tego. 

 

Beata Jeżerys – 

Zwracając się do radnego powiatowego – jaki jest stan realizacji modernizacji Sz. 

Kruszewskiej ? 

 

Antoni Bogdan – 

Wyjaśnił, iż Szosa Kruszewska nie jest ujęta w projekcie budżetu powiatu, ale ze 

swej strony zapewnia, że będzie o to walczył. Proponuje żeby z Urzędu występować 

z pismami w tej sprawie – będzie to dla radnych powiatowych oparcie w ich 

działaniach. 

 

Tomasz Kraśnicki – 

Nie zaprzecza, że Sz. Kruszewska jest ważna i powinna być budowana, ale jego 

zdaniem ważniejsza dla samej Choroszczy jest Aleja Niepodległości – również droga 

powiatowa. Z uwagi, iż jest to droga dojazdowa do największego zakładu pracy 

jakim jest Szpital powinna to być droga priorytetowa i prośba by ją przede 

wszystkim popierać. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Udzielił odpowiedzi na poruszone sprawy: 

1/ istnienie żłobka i przedszkola wynika z potrzeb społecznych – trzeba zrobić 

rozeznanie w ilości chętnych, zdecydować o lokalizacji i sprawa najważniejsza: 

znaleźć na to środki. Jeśli zostaną spełnione te warunki – można to rozpatrywać. Jest 

to zadanie własne gminy, ale należy je uzasadnić zapotrzebowaniem społecznym; 

2/ wywóz nieczystości – rozmowy z firmami zajmującymi się wywozem śmieci były 

już przeprowadzone i są już cykliczne akcje dotyczące sprzątania na wniosek 

mieszkańców ( wieś zgłasza potrzebę, chce pomóc). Wywóz nieczystości jest w tej 

chwili sprawą trudną ponieważ nie posiadamy własnego wysypiska.;  

3/ przepust na Zastawiu jest sprawą techniczną – zostanie to wyjaśnione; 

4/ wniosek w sprawie zakazu postoju TIR-ów jest słuszny; 
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5/  wnioski dotyczące utrzymania czystości w Choroszczy zostaną rozważone; 

6/ na położenie progu na ul. Żółtkowskiej zostanie znalezione odpowiednie miejsce; 

7/ Ośrodek Zdrowia w Konowałach jest remontowany jako ostatni i jeden z wielu, 

prace zostaną przyspieszone teraz i nie wpłynie to na inne ustalenia; 

8/ jeśli chodzi o drogi powiatowe – to Powiat powinien zadbać o te drogi wic nie jest 

zadaniem gminy pisanie pism do Powiatu w ich sprawie. Przypomniał, że Rada 

podjęła w tym względzie nawet uchwałę i nie wpłynęło to na decyzje Powiatu. 

 

Robert Wardziński – 

Zwrócił uwagę, że mamy kilka dróg powiatowych, priorytetowych dla nas – czy 

będziemy walczyć o ujecie wszystkich czy też o jedną? 

 

Piotr Dojlida – 

Zwrócił uwagę, że to Powiat jako właściciel i inwestor będzie decydował , która 

droga będzie robiona jako pierwsza. My ze swej strony możemy zaopiniować i 

przekazać nasze zdanie w tym temacie. 

Przybył p. Krzysztof Zagórski i Jacek Dąbrowski. 

Zwolniony został p. Rafał Łada.  

Obecnych 14 radnych. 

 

 

 Ad.  5 – 

 

 Przewodniczący Rady poprosił radnych o powstanie, a p. Jerzego Ułanowicza 

– wybranego na Burmistrza Choroszczy, o złożenie ślubowania o treści: 

„Obejmując urząd Burmistrza Choroszczy uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Choroszcz”. 

Pan Jerzy Ułanowicz złożył wobec Rady Miejskiej w Choroszczy ślubowanie 

obejmując tym samym obowiązki Burmistrza Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Zwracając się do Przewodniczącego Rady i radnych pogratulował im wyboru do 

władz gminnych. W okresie 2002 – 2006 wspólnie z poprzednią radą prowadzili tak 

tą gminę, że pozytywnie została ona doceniona przy okazji różnego typu rankingów. 

Dla niego najważniejszą oceną pracy była pozytywna ocena wyborców: 56% głosów 

w I turze, 2500 głosów na jego kandydaturę. Jest to dla niego ogromna satysfakcja za 

włożoną pracę. Dziękuje w tym miejscu wszystkim, którzy się do tego przyczynili. 

Program przedstawiony przez jego Komitet Wyborczy zakładał, że gmina powinna 

być jak dom rodzinny: sprawnie i mądrze zarządzana, każdy mieszkaniec powinien 

mieć zapewnione poczucie bezpieczeństwa oraz podstawowe potrzeby. Przed nim 

ciężka praca: jest dużo potrzeb i oczekiwań. Liczy, że pomogą mu wszyscy radni, 
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sołtysi i te osoby, na sercu których leży dobro tej gminy. Potrzebna jest do tego 

zgoda i wzajemna współpraca. Dużo zależy też od wielkości zdobytych środków z 

UE. Kończąc przytoczył słowa Jana Pawła II :”Wolność zawsze jest wyzwaniem , a 

władza jest wyzwaniem wolności. Nie można jej sprawować inaczej jak tylko 

służąc.” 

 

 

 

 

 Ad. 6 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Piotr Dojlida poprosił Zastępcę 

Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącego Rady  Miejskiej w Choroszczy do dokonywania czynności w 

sprawach z  zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Choroszczy. 

 

Stefan Bielski –  

Wyjaśnił, iż w niektórych sprawach , a zwłaszcza z zakresu prawa pracy potrzebna 

jest zgoda Przewodniczącego rady jak np. w sprawie udzielenia urlopu 

Burmistrzowi. W związku z powyższym potrzebna jest uchwała Rady. 

Wobec braku zastrzeżeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Przewodniczącego Rady  Miejskiej w Choroszczy do 

dokonywania czynności w sprawach z  zakresu prawa pracy wobec Burmistrza 

Choroszczy. 

 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 (uchwała Nr II/15/06 stanowi załącznik do protokołu, strona 17 ) 

 

 

 Ad. 7 – 

 

 Przewodniczący Rady wystąpił z propozycją  ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Choroszczy składającego się z następujących składników: 

- zasadnicze w kwocie 4 630 zł (słownie: cztery tysiące sześćset trzydzieści zł);  

- dodatek funkcyjny w wysokości 1 550 zł (słownie: tysiąc pięćset pięćdziesiąt zł); 

- dodatek specjalny w wysokości 38% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego co stanowi kwotę 2 348,40 zł (słownie: dwa tysiące trzysta 

czterdzieści osiem zł); 

- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego co 

stanowi kwotę 926 zł (słownie: dziewięćset dwadzieścia sześć zł).  

Kwota ogólna 9454,40 zł przy 40% progu podatkowym. 

 

 

Wobec braku innych propozycji , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Choroszczy. 



 8 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 (uchwała Nr II/16/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 18 ) 

 

 

 

 Ad. 8 – 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do  Skarbnika Gminy z prośbą o 

przedstawienie propozycji zmian w budżecie na 2006 rok. 

 

Teresa Lenczewska – 

Wyjaśniła, iż zmianę w budżecie obejmującą zmianę subwencji i dotacji dokonano 

na podstawie: 

- Decyzji Ministra Finansów z dnia 08.11.2006 r. Nr ST 5-4822-22g/2006 w sprawie 

zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 17 259 zł 

Powyższą kwotę przeznaczono na: 

spłatę zobowiązań za budowę hali sportowej – 15 259 zł 

pomoc materialną uczniom o charakterze edukacyjnym – 2 000 zł 

- pisma Starostwa Powiatowego w Białymstoku z dnia 22 września 2006 r. Nr RŚI 

7650-16/06 w sprawie przyznania środków finansowych z powiatowego 

funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej w kwocie 20 000 zł na 

rekultywację gminnego składowiska odpadów stałych 

- aneksu Nr 3/06 z dnia 20.09.2006 r. do umowy o dofinansowanie zadania p.n. 

„Regionalna Izba Tradycji w Kruszewie” – zmniejszono kwotę dofinansowania 

o 9 822 zł i w tym zakresie zmniejszono wydatki 

Zwiększono ponadplanowe dochody budżetowe o kwotę 232 566 zł uzyskane z 

tytułu: 

opłaty adiacenckiej – 11 921 zł 

dotacji z tytułu zwolnień w podatku od nieruchomości zakładów pracy 

chronionej – 108 589 zł 

opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu – 8 056 zł 

sprzedaży działek – 104 000 zł 

Powyższą kwotę przeznaczono na: 

rozbudowę świetlicy OSP w Rogówku i remonty budynków OSP – 65 000 zł 

działalność przeciwalkoholową – 8 056 zł 

utrzymanie przedszkola samorządowego w Choroszczy 40 000 zł oraz 12 500 

zł na dofinansowanie przedszkoli w Białymstoku, do których uczęszczają 

dzieci z terenu gminy Choroszcz  

rekultywację wysypiska śmieci – 21 000 zł 

dofinansowanie działaności MGCK – 21 500 zł, w tym na imprezy sportowe  

– 6 500 zł 

zakup sprzętu sportowego i stroi klubu LZS – 11 510 zł 
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zwiększenie funduszu płac i pochodnych w gospodarce komunalnej – 18 000 

zł 

oświetlenie uliczne i konserwację urządzeń energetycznych – 35 000 zł 

Ze względu na przedłużające się procedury w sprawie otrzymania środków 

finansowych na dofinansowane przebudowy układu komunikacyjnego, i spłatę 

zobowiązania za budowę hali sportowej zmniejszono dochody budzetowe o kwotę 

2 592 316 zł i zamierza się zaciągnąć kredyt na pokrycie powyższego defizytu, który 

zostanie spłacony niezwłocznie po otrzymaniu dotacji. 

Budżet po dokonanych zmianach wynosi: 

- plan dochodów – 20 995 683 zł 

- plan wydatków – 27 135 003 zł. 

 

Wobec braku innych propozycji , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie na 2006 rok. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 (uchwała Nr II/17/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 19 ) 

 

 

 Ad. 9 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad - Przewodniczący  Rady 

poprosił  Zastępcę Burmistrza o przedstawienie sprawy dotyczącej ustalenia stawek 

podatku: od nieruchomości, od środków transportowych oraz podatku rolnego. 

 

Stefan Bielski- 

Wyjaśnił, iż zgodnie z ogłoszonymi w Monitorze Polskim wskaźnikami, stawki 

podatku mogą wzrosnąć w stosunku do roku ubiegłego o ok. 1%. Biorąc więc pod 

uwagę nieduży wzrost, a także realne zagrożenie co do zachowania terminu 

ogłoszenia uchwał podatkowych jeszcze w tym roku w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podlaskiego – proponuje się pozostawienie przedmiotowych stawek 

na poziomie roku 2006. 

Natomiast w przypadku podatku rolnego, który ustalany jest wg stawki ogłoszonej 

przez Prezesa GUS za ostatnie 3 kwartały roku 2006 wynoszącej 35,52 zł – 

proponuje się pozostawienie tej stawki na wspomnianym poziomie. 

 

Przewodniczący Komisji poinformowali, że Komisje również poparły te propozycje. 

 

Rada nie wniosła zastrzeżeń do propozycji, aby w roku 2007 w przypadku stawek 

podatku od nieruchomości jak i stawek podatku od środków transportowych 

obowiązywały stawki podatków obowiązujące w roku 2006. 

Z uwagi na przyjęcie, w przypadku podatku rolnego, stawki ogłoszonej przez 

Prezesa GUS – nie zachodzi również potrzeba podejmowania w tej kwestii uchwały. 
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 Ad. 10 – 

 

 Przewodniczący  Rady poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie sprawy 

dotyczącej zmiany uchwały budżetowej oraz zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych. 

 

Teresa Lenczewska – 

Wyjaśniła, iż chodzi o wyemitowanie obligacji komunalnych w kwocie 1 480 000 zł 

na pokrycie wydatków majątkowych: 

- przebudowę układu komunikacyjnego – 900 000 zł, 

- przebudowę drogi Krupniki-Klepacze oraz bieżące remonty i naprawy dróg 

gminnych – 380 000 zł, 

- zagospodarowanie placu przy ul. Brodowicza i Rynku 11-go Listopada  

– 200 000 zł”. 

 Emisja obligacji nastąpi do końca grudnia 2006 r. 

 

Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej oraz zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 (uchwała Nr II/18/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 20) 

 

 

 Ad. 11 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad Rady , Przewodniczący 

Rady p. Piotr Dojlida poprosił o zabranie głosu Skarbnika Gminy. 

 

 

Teresa Lenczewska- 

Wyjaśniła, iż  proponuje się zaciągnąć kredyt w wysokości 2 592 316 zł, z 

przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych: 

- przebudowa układu komunikacyjnego 2 392 316 zł, 

- budowa hali sportowej (spłata zobowiązania) – 200 000 zł . 

Kredyt spłacony zostanie w 2007 r. po otrzymaniu środków finansowych z 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Zabezpieczeniem kredytu będzie 

weksel własny in blanco wraz z deklaracją wekslową. 

Wobec braku innych głosów , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zaciągnięcia kredytu. 

 

 

Rada podjęła przedmiotową uchwałę 14 głosami za. 
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(uchwała Nr II/19/06 stanowi załącznik do protokołu, strona 21 ) 

 

 

 

 Ad. 12 – 

 

  W dalszej kolejności realizowania porządku obrad – Zastępca 

Burmistrza omówił temat dotyczący ustalenia  składu osobowego Komisji 

Inwentaryzacyjnej. 

 

Stefan Bielski – 

Wyjaśnił, iż są jeszcze na terenie gminy nieruchomości stanowiące własność Skarbu 

Państwa. Aby mogły się one znaleźć w zasobie gminy należy je skomunalizować na 

podstawie decyzji Wojewody. Aby to nastąpiło należy m.in. wystąpić do Wojewody 

z wnioskiem , dołączyć spis z natury podpisany przez Komisję Inwentaryzacyjną 

oraz przedstawić odpowiedni tytuł własności. W tym właśnie celu należy powołać 

nową Komisję Inwentaryzacyjną. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji zgłosili propozycje osób zaakceptowanych przez 

obie Komisje Rady, a mianowicie: 

1/ p. Roberta Wardzińskiego, 

2/ p. Aleksandra Werpachowskiego, 

3/ p. Piotra Tymińskiego. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 (uchwała Nr II/20/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 22 ) 

 

 

 Ad. 13 – 

 

 

 Informacje dotyczące włączenia się w realizację programu edukacyjnego 

„Kluby Przedszkolaka na wsi” przedstawił upoważniony przez Burmistrza dyrektor 

Zespołu Obsługi Szkół. 

 

Andrzej Winnicki- 

Wyjaśnił, iż chodzi o wyrażenie woli wzajemnej współpracy z Fundacją 

Wspomagania Wsi, Fundacją Rozwoju Dzieci im. J.A. Komeńskiego, Powiatowym 

Ośrodkiem Doskonalenia Nauczycieli w Lublinie i Centrum Doskonalenia 

Nauczycieli i Kształcenia Ustawicznego w Suwałkach  

w zakresie realizacji Projektu „Kluby Przedszkolaka na Wsi” dotyczącego 

prowadzenia klubów przedszkolaka. Podmioty, o których mowa, zapewniają 

szkolenia, wyposażenie w sprzęt oraz pokrywanie wynagrodzenia nauczycieli przez 
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pierwszy rok działalności, a gmina ma się zobowiązać do kontynuowania realizacji 

Projektu po 31 marca 2008 r. przez okres 2 lat, w przypadku konieczności dalszego 

zaspokajania potrzeb zbiorowych mieszkańców w zakresie objętym Projektem oraz 

w miarę posiadanych własnych środków finansowych Gminy. 

Proponuje się, aby grupy dzieci 10 – 15 osób postały na bazie istniejących szkół 

podstawowych : w Rogowie, Barszczewie, Kruszewie i Złotorii. 

 

 

Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

realizacji programu edukacyjnego „Kluby Przedszkolaka na wsi”. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 13 głosów ). 

 

Obecnych 13 radnych – nieobecny p. Łada oraz chwilowo p. Wardziński. 

 

 (uchwała Nr II/21/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 23 ) 

 

 

 Ad. 14 – 

 

 Przechodząc do punktu porządku dotyczącego powołania delegatów na 

Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi, Burmistrz 

Choroszczy wyjaśnił, iż jako członek Stowarzyszenia mamy możliwość 

przygotowania konkretnych programów do UE w ramach projektu „Leader+” gdzie 

jest do podziału pomiędzy 7 gmin ok. 850 tys zł. Ze wstępnych rozmów wynika, że 

jednym z delegatów powinien być burmistrz, a pozostałych członków wybiera rada. 

 

 Po wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza Choroszczy – Rada Miejska 

jednogłośnie (14 głosów za) przyjęła uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli 

Gminy Choroszcz na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej 

Narwii w osobach: 

1/ Jerzego Ułanowicza, 

2/ Piotra Pawła Dojlidy 

3/ Janusza Sidorowicza. 

 

 

 (uchwała Nr II/22/06 stanowi załącznik  do protokołu, strona 24) 

 

 

Ad. 15 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad - Przewodniczący  Rady 

poprosił  Zastępcę Burmistrza o przedstawienie sprawy dotyczącej skargi p. Leona 

Jarockiego z Choroszczy na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy. 

 

 

 

Stefan Bielski- 

Poinformował, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami – zarzuty dotyczące 

działalności Burmistrza, Zastępcy Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika oraz 
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kierowników gminnych jednostek organizacyjnych są rozpatrywane przez Radę 

Miejską. Skarga [. Jarockiego wpłynęła do Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku, 

która wniosek zgodnie z właściwością skierowała do Rady Miejskiej w Choroszczy. 

Do OPS w Choroszczy wpłynął wniosek p. Jarockiego o ustalenie mu pomocy 

materialnej – wniosek został rozpatrzony, przyznano mu decyzją zasiłek okresowy 

od 1.10.2006 – 31.12.2006 r. w wysokości 167 zl miesięcznie. Ponieważ p. Jarocki 

jest osobą nieuchwytną – decyzja powyższa nie została mu doręczona w przeciągu 

przepisowego miesiąca i stąd jego skarga. Z uwagi na powyższe nie widzi on 

naruszenia obowiązującego porządku prawnego, skarga nie zsługuje na 

uwzględnienie. Projekt odpowiedzi został rozpatrzony również na Komisjach Rady. 

 

Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał następujący projekt 

odpowiedzi na skargę p. Jarockiego: 

 

„Nawiązując do pisma z dnia 23 października 2006 r. znak jak wyżej — uprzejmie 

informuję, że Rada Miejska w Choroszczy, po rozpatrzeniu skargi w dniu 20 grudnia 

2006 r., nie znalazła podstaw do uznania jej zasadności.  Jak wynika z akt, wniosek 

Pana o udzielenie pomocy wpłynął do Miejsko — Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Choroszczy w dniu 13 września 2006 r. Po przeprowadzeniu 

postępowania wyjaśniającego, decyzją kierownika wymienionego wyżej Ośrodka z 

dnia 12 października 2006 r. przyznano Panu zasiłek okresowy z powodu bezrobocia 

w wysokości 167,00 zł miesięcznie od 1 października 2006 do 31 grudnia 2006 r. — 

o czym informowano już Pana powołanym na wstępie pismem z dnia 23 

października 2006 r.” 

 

 

Projekt odpowiedzi  został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosów ). 

 

 

 Ad. 16 - 

 

 

Zapytania i wolne wnioski : 

 

Przewodniczący Rady przekazał radnym gratulacje i życzenia jakie przyszły w 

związku z uzyskaniem mandatu radnego oraz zbliżającymi się świętami m.in. od : 

- p. Jana Dobrzyńskiego - Wojewody Podlaskiego 

- p. Jarosława Zielińskiego – posła na Sejm 

- p. Krzysztofa Jurgiela – posła na Sejm 

 

Tomasz Kraśnicki – 

Zwrócił uwagę na konieczność porządkowania posesji gminnej przy ul. Sienkiewicza 

(obok posesji Nr 25) . Poprosił również o skierowanie pomocy do mieszkańców 

wspomnianej posesji, którym samochód zniszczył ogrodzenie i ogród. 

Zwrócił również uwagę na zbyt wąską pętlę autobusową przy Placu Brodowicza – 

autobus wskakuje na krawężnik. Wnioskuje o poprawienie tego przy dalszej 

przebudowie. 
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Jacek Dąbrowski – 

Będąc przy tym temacie wnioskuje o wykonanie wiaty przystankowej przy 

wspomnianej pętli. Okres zimowy nie zbyt przyjazny dla czekających na autobus. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż stary przystanek jest zbyt zniszczony aby go przenosić – można jednak z 

niego nadal korzystać. Zostanie zaprojektowany nowy, dostosowany wyglądem do 

nowego wizerunku placu. 

 

Robert Wardziński – 

Poprosił o ustawienie wiaty przystankowej również na przystanku przy ul. Powstania 

Styczniowego (naprzeciw Gimnazjum). 

 

Józef Waczyński – 

Poprosił, aby mieć na uwadze poprawienie nawierzchni na ul. Sportowej oraz 

wykonanie pozostałej infrastruktury. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Zwrócił się z prośbą o uwzględnienie uzupełnienia oświetlenia na ul. Żółtkowskiej z 

uwagi na ruch pieszy. 

 

Piotr Tymiński – 

W związku z ostatnim wypadkiem , w którym zginął  mieszkaniec Choroszczy – 

wnioskuje by przeprowadzić rozmowy w sprawie oświetlenia odcinka drogi na 

granicy Porosły – Białystok. 

 

 

Janusz Sidorowicz – 

Zgłosił następujące problemy: 

- zlikwidować wystające studzienki na ul. Mickiewicza, ponieważ stanowią 

zagrożenie, 

- uzupełnić oświetlenie w stronę os. Nowosiółki przy ul. Mickiewicza i ul. 3-go Maja 

oraz przy ul. Kościuszki, 

- wykonać tablicę informacyjną celem postawienia jej na rogu  ulic Kościuszki – 

Piłsudskiego. 

 

Beata Jeżerys – 

Zgłosiła wniosek do dalszej perspektywy rozpatrzenia go ,a dotyczący oświetlenia 

Sz. Kruszewskiej szczególnie przy granicy miasta z uwagi na duży ruch pieszy. 

 

Krzysztof Zagórski – 

W Śliwnie jest nowy przystanek , w tej chwili stoi tylko słupek – zwraca się więc z 

prośbą o wykonanie zadaszenia. 

 

Ireneusz Jabłoński – 

Zgłosił potrzebę egzekwowania od firm sprzątania przystanków autobusowych. 

Mariola Fiedorczuk – sołtys wsi Mińce 

Zgłosiła następujące sprawy: 

- aby radni swoje sprawy zgłaszali w pkt. 4 obrad dając tym samym szybszą 

możliwość wypowiedzenia się w tym punkcie przez sołtysów, 
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- udzielić odpowiedzi na piśmie: czy dokonano sprzedaży nieruchomości 

zabudowanej świetlicą wiejską w Mińcach, 

- przedłużyć czas oświetlenia ulicznego w Mińcach na całą noc, 

- powiadamiać sołtysów o wszelkich  pracach wykonywanych na terenie ich 

sołectwa, 

- postawić znak zakazu parkowania na ul. Branickiego gdyż stwarza to zagrożenie 

dla autobusu szkolnego i MPK, 

 

 

Adam Radłowski – sołtys wsi Kruszewo 

Zgłosił następujące sprawy: 

- w porządku obrad następnej Sesji ująć sprawę podwyższenia diet dla sołtysów, 

- mając na uwadze utrzymanie czystości – postawić kosze na śmieci na 2 

przystankach oraz przy Remizie w Kruszewie, 

- podobnie jak w przypadku Mińc – prośba o przedłużenie w Kruszewie czasu 

oświetlenia ulicznego na całą noc, 

- w sprawę Sz. Kruszewskiej, która jest pilna i ważna, włączyć posłów. 

 

 

Tomasz Fiłończuk –sołtys wsi Klepacze 

Zgłosił następujące sprawy: 

- wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Białegostoku o wykonanie zadaszenia 

przystanków na ul. Spokojnej i Niewodnickiej w Klepaczach, 

- kto ma sprzątać nieruchomości, którymi nie interesują się właściciele (z różnych 

powodów), 

- ponawia swój wniosek dotyczący utworzenia straży miejskiej – głównie chodzi mu 

o kontrole posiadania koszy na śmiecie, 

- zwrócić się do Policji o częstsze kontrole w Klepaczach , szczególnie w godzinach 

22-24. 

 

Lucyna Białowieżec – sołtys wsi Kolonia Porosły 

Zgłosiła następujące sprawy: 

- prośba o nawiezienie grubszego materiału na zjazd z ul. Kleeberga w stronę wsi; 

-  problem z odwodnieniem noworobionej drogi – jej zdaniem należy kompleksowo 

rozwiązać ten problem na terenie wsi Kolonia Porosły. 

 

Antoni Bogdan – 

Prośba o ustawienie obustronnej lampy miedzy Pocztą a ul. Powstania 

Styczniowego. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 Ad. 17 – 
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 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji , Przewodniczący Rady p. Piotr 

Paweł Dojlida ogłosił  zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w  Choroszczy. 

 

 

   Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

        Piotr Paweł Dojlida 

 


